
протокол Ле /Й
засідання комісії з питань соціального захисту населення
та у справах учасників бойових дій та членів їх сімей

06.01.2018 м.Володимир-Волинський

Голова засідання: Н.Замрига
Присутні члени комісій: А.Хілінський, П.Шлейн, І.Омельчук, С.Сьомак
Відсутні: В.Олексюк
Запрошені працівники установ, управлінь та відділів: Смикалюк О., В.Фіщук

порядок двнний
1. Про розгляд бюджетних запитів.
2. Про внесення змін до рішення міської ради 2017 року «Про програму

соціального захисту населення на 2018- 2020 рр» (готував начальник
управління соціального захисту О.Смикалюк)

3. Про організацію в місті пільгових перевезень окремих категорій
громадян на міських маршрутах загального користування автомобільного
транспорту (готував начальник управління ЖКГб В.Фіщук)

СЛУХАЛИ:

1. О.Смикалюка про розгляд бюджетних запитів.
Голосували: за 5, проти О, утрималися 0.
Вирішили: рекомендувати до розгляду на сесії.

2. О.Смикалюка про внесення змін до рішення міської ради 2017 року
«Про програму соціального захисту населення на 2018- 2020 рр»

Голосували: за 5, проти 0, утрималися 0.
Вирішили: рекомендувати до розгляду на сесії.

3. В.Фіщука про організацію в місті пільгових перевезень окремих
категорій громадян на міських маршрутах загального користування
автомобільного транспорту

Виступив: Н.Замрига про пропозицію тимчасового введення талонів на
перевезення і вивчення питання юристом.

Виступив: С.Сьомак, що запропонув.ав ввести дію талонів з ІІ кварталу
2018 року також з висновком юриста

Виступив: І.Омельчук про можливість організації роботи муніципального
транспорту, використовуючи автобуси, що є власністю громади.



Поставили завдання О.Смикалюку підготувати список категорій, які
будуть користуватися пільгами проїзду у громадському транспорті.

Голосували: за 3, проти 0, угрималися 2 (П.Шлейн, А.Хілінський).
Вирішили: згідно регламенту роботи, не рекомендували винесення на

сесію міської ради і підтримати рішення.
Після голосування продовжилися обговорення, тиск на депутата

Хілінського, щоб він змінив рішення.
А.Хілінський змінив рішення і віддав свій голос «за» рекомендацію

проекту рішення на розгляд сесії міської ради
Вирішили: рекомендували винесення на сесію міської ради і підтримати

рішення.

Голова засідання Н.ЗАМРИГА

Секретар засідання П.ШЛЕЙ


